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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 55 

z LV sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 28 lutego 2024 roku 
 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 20:30 tego samego 
dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie LV sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 

oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LIII i LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 grudnia 2023r. do 31 stycznia 

2024r. (druk nr 1229). 
6. Sprawozdanie z działalność Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za okres od 

01.01.2023r. do 31.12.2023r. (druk nr 1231). 
7. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Bładnice (druk nr 1211). 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu sołectwa Pogórze, obejmującego dz. nr 376/166, 
376/182 oraz fragment dz. nr 376/183 (druk nr 1212). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1209). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1210). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/274/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 lutego 2021 roku, w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na 
drogach publicznych w tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru 
tych opłat (druk nr 1213). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/293/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 24 marca 2021 roku, w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania 
z płatnych parkingów stanowiących własność Gminy Skoczów, zlokalizowanych 
poza pasem dróg publicznych (druk nr 1214). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
określenia dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru (druk nr 
1218). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 
Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i 
sposobu jej rozliczenia (druk nr 1215). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z 
budżetu Gminy Skoczów na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w 
budynkach mieszkalnych, położonych na terenie Gminy Skoczów (druk nr 1216). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2024 roku (druk 
nr 1217). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr 
XVIII/211/2020 z dnia 26 sierpnia 2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Skoczów (druk nr 
1219). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr 
XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1220). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr 
XXXI/357/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie 
wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty (druk nr 1221). 

14) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXI/240/2016 
z dnia 23 sierpnia 2016 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia 
rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów oraz wysokości cen za te usługi (druk nr 1222). 

15) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk 
nr 1223). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk 
nr 1224). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w wyborach ławników do 
sądów powszechnych w wyborach uzupełniających (druk nr 1230). 
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18) Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników sądowych w wyborach uzupełniających (druk nr 1225). 

19) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie 
na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających (druk nr 1226). 

20) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, określający wysokość 
dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 
przyznawania tych dodatków, szczegółowe warunki przyznawania dodatku za 
wysługę lat, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach Gminy Skoczów (druk nr 1206). 

21) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w 
oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Skoczów 
oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela (druk nr 1205). 

22) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych (druk nr 1207). 

23) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w 
Gminie Skoczów na lata 2024-2027 (druk nr 1195). 

24) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/295/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 kwietnia 2021 roku, w sprawie przyjęcia Programu Wsparcia 
Seniorów w Gminie Skoczów na lata 2021-2027 (druk nr 1196). 

25) Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu 
Cieszyńskiego na realizację zadania: prowadzenie Powiatowego Ośrodka 
Wsparcia dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie (druk nr 1197). 

26) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi 
powiatowej w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. 
Pierściecka w Kiczycach (druk nr 1208). 

27) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk 
nr 1227). 

28) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 1228). 

8. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

9. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
10. Sprawy organizacyjne. 
11. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie LV sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 
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ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na prośbę Burmistrza proponuje wycofać z porządku 
obrad sesji – projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej 
w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Pierściecka w 
Kiczycach (druk nr 1208). 
 
Kolejno zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad – nie 
zgłoszono. 
 
Następnie poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 

Zmieniony porządek obrad LV sesji został przyjęty jak wyżej. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z LIII i LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z LIII sesji. Wobec braku 
poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Następnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z LIV sesji. Wobec braku poddał go 
pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
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ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady - poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, 
odpowiadał na pisma oraz przyjmował strony.  
 
Następnie Przewodniczące Komisji po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na 
komisjach. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja na posiedzeniu w dniu 21 lutego 2024r. zaopiniowała projekty uchwał 
znajdujące się w tematyce posiedzenia komisji. Komisja omówiła również realizację wniosków 
od początku kadencji. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek przedstawiła 
bieżące działania Ośrodka, zapoznała nas z nowym cennikiem jaki w tym roku obowiązuje za 
pobyt w domach opieki jak i domach dziecka. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – na komisji w dniu 22 lutego 
2024r. przyjęliśmy trzy projekty uchwał oraz informację dotycząca stypendiów za rok 
2022/2023. Omówiliśmy kierunki działań w oświacie na 2024 rok jak również forum uczniów, 
które odbyło się 16 lutego 2024r., w którym brałam udział. Wnioski z tego forum będą 
przedstawione dyrektorom szkół na naradzie. Każda szkoła ma inne warunki i problemy, 
złożyliśmy więc wniosek aby takie forum uczniów odbywało się w każdej szkole. Złożyliśmy 
też wniosek o pisemny wykaz wolnych godzin na szkolnych salach przede wszystkim w 
Pierśćcu, Ochabach i Pogórzu. 
 
Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja zaopiniowała projekty uchwał znajdujące się w 
tematyce posiedzenia. Niektóre projekty wzbudziły większe zainteresowanie radnych. Po 
wnikliwej dyskusji wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pracowała według przedstawionej tematyki posiedzenia z wyłączeniem jednego 
punktu. Więcej czasu poświęciliśmy na dyskusję, która częściowo była przeniesiona z komisji 
Infrastruktury, a dotyczyła problemów z wodą czyli melioracji wodnej, w ogóle spółki wodnej i 
jej funkcjonowania. Zaproponowaliśmy, by do planu pracy komisji wpisać ten temat, by go 
pogłębić i lepiej przeanalizować. Z przewodniczącym Rady reprezentowaliśmy Radę na 
zakończeniu karnawału w radzie Osiedla „Za Wisłą”. Dziękuję Panu Zbigniewowi Gilowi za 
pomoc i uświetnienie całej tej uroczystości, była to akcja charytatywna. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 grudnia 2023r. do 31 stycznia 2024r. 
(druk nr 1229). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 grudnia 2023r. do 31 
stycznia 2024r. – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.6. Sprawozdanie z działalność Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za okres od 
01.01.2023r. do 31.12.2023r. (druk nr 1231). 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Baranowski – poinformował, że Komisja 
Rewizyjna przedkłada sprawozdanie roczne, realizując zapis § 44 Statutu Gminy Skoczów 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej Skoczowa nr XLIV/479/2018 z dnia 16.10.2018 roku.  
Tematyka posiedzeń komisji wynika z planu pracy na dany rok. 
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Rada przyjęła Sprawozdanie z działalność Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za 
okres od 01.01.2023r. do 31.12.2023r.- stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio przekazał prowadzenie pkt 7 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler.  
 
ad.7. Podjęcie uchwał: 
 
ad.7.1. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Bładnice (druk nr 1211). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid 
oraz projektant planu Pan Paweł Duś. 
 
Podstawą rozpoczęcia prac planistycznych jest Uchwała Nr XXVII/316/2017 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 lutego 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Bładnice. 
Na obszarze objętym planem obowiązują ustalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, przyjętego Uchwałą Nr IX/85/2003 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 29 maja 
2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów, 
sołectwo Bładnice oraz Uchwałą Nr XXXVIII/486/2006 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 23 
lutego 2006 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
lokalizacji gazociągu wysokiego ciśnienia DN 500. 
Gmina Skoczów posiada Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego, zatwierdzone Uchwałą Nr XX/224/2016 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 21 
czerwca 2016 r. 
Celem opracowania planu jest realizacja polityki zawartej w studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz wniosków złożonych przez mieszkańców, 
właścicieli nieruchomości położonych na obszarze sołectwa Bładnice oraz inwestorów. 
Proponowane funkcje nie naruszają ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów. W niniejszym studium przedmiotowy 
obszar znajduje się w następujących strefach: MN – tereny o przewadze zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej, U – tereny usługowe, ZC – tereny cmentarzy, R – tereny rolne, 
ZL – tereny zieleni leśnej, ZLz – tereny zalesień, RŁ – tereny zieleni niskiej, łąki, pastwiska. 
Proponowane funkcje mieszczą się w ustaleniach studium. 
Po podjęciu uchwały przez Radę Miejską Skoczowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Burmistrz, jako organ wykonawczy, 
ogłosił przez obwieszczenie na tablicach ogłoszeń i na stronie internetowej oraz przez 
ogłoszenie w prasie miejscowej o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu, 
określając formę, miejsce i termin składania wniosków do planu, w terminie nie krótszym niż 
21 dni od daty ukazania się obwieszczenia i ogłoszenia. Następnie zawiadomił na piśmie o 
podjęciu uchwały instytucje i organy właściwe do uzgadniania i opiniowania projektu planu 
oraz sporządził projekt planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, rozpatrując 
złożone wnioski i uwzględniając ustalenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów. 
W projekcie planu, zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 
uwzględniono wymagania ładu przestrzennego, w tym urbanistyki i architektury oraz walory 
architektoniczne i krajobrazowe, poprzez ustalenie odpowiednich wskaźników zabudowy  
i zagospodarowania, w szczególności minimalnego i maksymalnego wskaźnika intensywności 
zabudowy, maksymalnego wskaźnika powierzchni zabudowy, minimalnego udziału 
powierzchni biologicznie czynnej, maksymalnej wysokości budynków, geometrii dachów oraz 
nieprzekraczalnych linii zabudowy, gwarantujących zachowanie ładu przestrzennego oraz 
zachowanie właściwych proporcji zabudowy w stosunku do działki budowlanej i jej gabarytów. 

W planie wyznaczono następujące tereny: 

− MN – tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej; 
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− MNU – tereny zabudowy mieszkaniowo-usługowej; 

− MWU – teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z usługami; 

− MR – tereny zabudowy zagrodowej; 

− U – tereny zabudowy usługowej; 

− UI – teren zabudowy usług porządku i bezpieczeństwa; 

− UKs – teren zabudowy usług religijnych; 

− R1 – tereny rolnicze; 

− R2 – teren rolniczy wyłączony z zabudowy; 

− ZN – tereny zieleni nieurządzonej; 

− ZC – teren cmentarza; 

− ZL – tereny lasów; 

− ZLz – tereny zalesień; 

− WS – tereny wód powierzchniowych; 

− TK – tereny kolei; 

− KDZ – tereny dróg publicznych – dróg zbiorczych; 

− KDL – tereny dróg publicznych – dróg lokalnych; 

− KDD – tereny dróg publicznych – dróg dojazdowych; 

− KDW – tereny dróg wewnętrznych. 
 

W projekcie planu w terenach zabudowy zagrodowej MR dopuszczono usługi i rzemiosło 
nieuciążliwe związane wyłącznie z działalnością rolniczą, to jest zawężono zakres usług tylko  
i wyłącznie do usług i rzemiosła związanych z działalnością rolniczą z uwagi na ryzyko 
możliwości wystąpienia roszczeń odszkodowawczych (usankcjonowanie w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Bładnice, przyjętym Uchwałą Nr IX/85/2003 
Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 29 maja 2003 r.). Powyższe wynika z braku możliwości 
łączenia funkcji rolniczej oraz nierolniczej na terenach zabudowy zagrodowej, będących 
gruntami rolnymi. 
Ustalona w planie minimalna powierzchnia biologicznie czynna oraz geometria dachów dla 
poszczególnych terenów odpowiada ustaleniom zawartym w studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego. Powierzchnia zabudowy dla poszczególnych 
terenów została wyliczona z uwzględnieniem dopuszczonej powierzchni biologicznie czynnej 
oraz możliwości zagospodarowania działek budowlanych. Wysokość budynków ustalono, nie 
przekraczając dopuszczonych wartości w studium, kontynuując jednak ustalenia innych 
planów na analizowanym obszarze.  

 
Ponadto uwzględniono wymagania ochrony środowiska, przyrody i krajobrazu kulturowego 
oraz ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków oraz dóbr kultury współczesnej i ochrony 
gruntów rolnych i leśnych.  
Uwzględniono również wymagania ochrony zdrowia oraz bezpieczeństwa ludzi i mienia. 
W obszarze planu nie ma obiektów wpisanych do rejestru zabytków jak również dóbr kultury 
współczesnej. Występują obiekty zabytkowe do objęcia ochroną planem. 
W granicach planu występują gleby będące przedmiotem ochrony. W trakcie procedury 
planistycznej było konieczne uzyskanie zgody na wykorzystanie gruntów na cele nierolnicze  
i nieleśne. Uzyskano częściową zgodę Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie 
przeznaczenia gruntów rolnych klas I-III na cele nierolnicze, zgodę Ministra Klimatu i 
Środowiska na przeznaczenie gruntów leśnych stanowiących własność Skarbu Państwa na 
cele nieleśne oraz zgodę Marszałka Województwa Śląskiego na przeznaczenie gruntów 
leśnych niestanowiących własności Skarbu Państwa na cele nieleśne. 
W obszarze planu nie występują udokumentowane złoża oraz tereny górnicze, natomiast 
znajdują się obszary zagrożone osuwaniem się mas ziemnych jak również obszary 
szczególnego zagrożenia powodzią. 
Brak jest terenów predysponowanych do utworzenia przestrzeni publicznych.  
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Na obszarze objętym planem występują szczególne warunki zagospodarowania terenów oraz 
ograniczenia w ich użytkowaniu w obrębie terenu kolei o znaczeniu państwowym – ich 
zagospodarowanie i użytkowanie określa ustawa transportu kolejowego. 
Tereny objęte planem częściowo leżą w granicy otuliny Parku Krajobrazowego Beskidu 
Śląskiego oraz w granicy Głównego Zbiornika Wód Podziemnych nr 347 „Dolina rzeki Górna 
Wisła”. 
W planie uwzględniono również wymagania dotyczące modernizacji, rozbudowy, budowy 
systemów komunikacji i infrastruktury technicznej, w szczególności ustalono zasady obsługi 
komunikacyjnej oraz wskaźniki miejsc parkingowych.  
Zapewniono możliwość rozwoju i budowy poszczególnych sieci, w tym sieci energetycznej, 
wodociągowej, kanalizacyjnej, gazowej.  
W planie nie ustalono tymczasowego sposobu zagospodarowania terenów ze względu na brak 
takiej potrzeby. Jest planowane zagospodarowanie terenu zgodnie z przeznaczeniem 
ustalonym  
w planie w Rozdziale 3. 
Wprowadzone w planie rozwiązania uwzględniają walory ekonomiczne przestrzeni oraz prawa 
własności. Proponowane funkcje uwzględniają zasadę racjonalności i proporcjonalności w 
ingerencję własności prywatnej oraz innych interesów osób trzecich. 
Ponadto zapisy planu uwzględniają potrzeby osób niepełnosprawnych, potrzeby obronności  
i bezpieczeństwa państwa, potrzeby interesu publicznego oraz potrzeby w zakresie rozwoju 
infrastruktury technicznej, w zakresie odpowiadającym problematyce planu. Zapisy dotyczące 
rozwoju sieci infrastruktury technicznej umożliwiają zaopatrzenie w odpowiednią ilość wody. 
Sytuowanie nowej zabudowy uwzględnia wymagania ładu przestrzennego, efektywne 
gospodarowanie przestrzenią, walory ekonomiczne przestrzeni. W obszarze planu 
zlokalizowano nową zabudowę jako kontynuację istniejącej zabudowy, dążąc do 
uwzględnienia zasięgu istniejącej infrastruktury technicznej lub planów inwestycyjnych gminy 
w tym zakresie. Układ drogowy został zaprojektowany z uwzględnieniem stanu istniejących 
dróg publicznych, dojazdów do posesji, natomiast drogi wewnętrzne w obrębie działek 
ewidencyjnych o dużej powierzchni zostaną wydzielone indywidualnie. 

 
Projekt planu przekazano właściwym organom i instytucjom do uzgodnień oraz zaopiniowania. 
Następnie po uzyskaniu odpowiednich uzgodnień i opinii projekt planu był przedmiotem 
wyłożenia do publicznego wglądu w dniach od 23.06.2023 r. do 31.07.2023 r. Dyskusja 
publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie planu odbyła się w dniu 11.07.2023 r. 
Uwagi do projektu planu były zbierane do dnia 16.08.2023 r.  W wyznaczonym terminie 
złożono 12 uwag, z czego: 4 zostały uwzględnione, 3 zostały częściowo uwzględnione, a 5 
zostało nieuwzględnionych.  
Projekt planu był przedmiotem ponownego wyłożenia do publicznego wglądu w dniach od 
01.12.2023 r. do 22.12.2023 r. Dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie 
planu odbyła się w dniu 06.12.2023 r. Uwagi do projektu planu zbierano do 05.01.2024 r. W 
wyznaczonym terminie złożono 4 uwagi, z czego 3 zostały częściowo nieuwzględnione i 1 
nieuwzględniona. 
W trakcie opracowywania planu zachowano jawność i przejrzystość procedur planistycznych 
oraz zapewniono udział społeczeństwa w pracach nad planem.   

 
Realizacja ustaleń niniejszego planu będzie miała wpływ na budżet gminy po stronie 
wydatków. Przewidywane są również wpływy z tytułu wzrostu podatku od nieruchomości oraz 
wpływy z tytułu wzrostu wartości nieruchomości. Dochody pochodzące ze wzrostu podatku od 
nieruchomości ocenia się jako najbardziej prawdopodobne. 
Projekt planu został sporządzony zgodnie z ustawą z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym oraz Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 26 
sierpnia 2003 r. w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego.  
Gmina Skoczów posiada dokument pn.: „Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 
gminy Skoczów”. Dokument przyjęto Uchwałą Nr XIII/137/2019 Rady Miejskiej Skoczowa z 
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dnia 18 grudnia 2019 r. Zgodnie z w/w dokumentem zasadne jest sporządzenie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Bładnice. 
 
Rady Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler - poinformowała, że do niniejszego projektu 
uchwały zgłoszonych zostało 12 uwag, które zostały uwzględnione, częściowo 
nieuwzględnione lub nieuwzględnione przez Burmistrza. Poddała pod głosowanie każdą z 
uwag. 
 
1) Uwaga nr 1 - nieuwzględnienie uwagi. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
2) Uwaga nr 2 - nieuwzględnienie uwagi.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
3) Uwaga nr 3 - częściowe nieuwzględnienie uwagi. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Szwarc 
 
4) Uwaga nr 4 - częściowe nieuwzględnienie. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
5) Uwaga nr 5 - nieuwzględnienie uwagi. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
6) Uwaga nr 6 - nieuwzględnienie uwagi.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
7) Uwaga nr 7 - nieuwzględnienie uwagi. 
 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
8) Uwaga nr 8 - częściowe nieuwzględnienie uwagi. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
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Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
9) Uwaga nr 9 - nieuwzględnienie uwagi.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
10) Uwaga nr 10 - częściowe nieuwzględnienie uwagi. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
11) Uwaga nr 11 - częściowe nieuwzględnienie uwagi. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
12) Uwaga nr 12 - nieuwzględnienie uwagi.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Kolejno Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/594/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectw Bładnice przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.7.2. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu sołectwa Pogórze, obejmującego dz. nr 376/166, 376/182 oraz fragment dz. nr 
376/183 (druk nr 1212). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 

Podstawą rozpoczęcia prac planistycznych jest Uchwała Nr XLIV/492/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 31 stycznia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu sołectwa Pogórze, obejmującego dz. nr 
376/166, 376/182 oraz fragment dz. nr 376/183. 

Na obszarze objętym planem obowiązują ustalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Pogórze, przyjętego Uchwałą Nr XII/118/2007 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 30 sierpnia 2007 r. 

Gmina Skoczów posiada Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego, zatwierdzone Uchwałą Nr XX/224/2016 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 
21 czerwca 2016 r. 

Celem opracowania planu jest umożliwienie realizacji zabudowy usług zdrowia i pomocy 
społecznej lub usług edukacji lub usług sportu i rekreacji na terenie obejmującym działki nr 
376/166, 376/182 oraz fragment dz. nr 376/183 w sołectwie Pogórze na wniosek gminy. 

Proponowane funkcje nie naruszają ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów – obszar objęty planem w w/w studium 
znajduje się w strefie US – tereny sportu, rekreacji i turystyki oraz w strefie MN – tereny 
o przewadze zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej (tereny MN obejmują również program 
usług nie kolidujących z funkcją mieszkaniową, a w terenie US dopuszcza się lokalizację 
obiektów usługowych, zaplecza socjalnego, szatni, sanitariatów oraz obiektów o funkcji usług 
publicznych). Proponowane funkcje w projekcie mieszczą się w ustaleniach studium. 

Po podjęciu uchwały przez Radę Miejską Skoczowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Burmistrz jako organ wykonawczy, 
ogłosił przez obwieszczenie na tablicach ogłoszeń i na stronie internetowej oraz przez 
ogłoszenie w prasie miejscowej o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu, 
określając formę, miejsce i termin składania wniosków do planu, w terminie nie krótszym niż 
21 dni od daty ukazania się obwieszczenia i ogłoszenia. Następnie zawiadomił na piśmie 
o podjęciu uchwały instytucje i organy właściwe do uzgadniania i opiniowania projektu planu 
oraz sporządził projekt planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, rozpatrując 
złożone wnioski i uwzględniając ustalenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów. 

W projekcie planu zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
uwzględniono wymagania ładu przestrzennego, w tym urbanistyki i architektury, walory 
architektoniczne i krajobrazowe poprzez ustalenie odpowiednich wskaźników zabudowy 
i zagospodarowania, to jest w szczególności: minimalnego i maksymalnego wskaźnika 
intensywności zabudowy, maksymalnej powierzchni zabudowy, minimalnego udziału 
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powierzchni biologicznie czynnej, maksymalnej wysokości budynków oraz obiektów 
budowlanych, geometrii dachów oraz nieprzekraczalnych linii zabudowy, gwarantujących 
zachowanie ładu przestrzennego oraz zachowanie właściwych proporcji zabudowy 
w stosunku do działki budowlanej i jej gabarytów. 

W projekcie planu wyznaczono następujące tereny: 

- U – teren usług, 

- UZ-UE-US - teren usług zdrowia i pomocy społecznej lub usług edukacji lub usług sportu 
i rekreacji, 

- KDL – teren drogi lokalnej. 

W terenie oznaczonym symbolem 1U wprowadzono przeznaczenie terenu jako teren usług, 
z wykluczeniem terenu usług handlu wielkopowierzchniowego, terenu usług rzemieślniczych, 
terenu usług kultu religijnego. Dopuszczono możliwość lokalizacji lokali mieszkalnych (jednak 
nie więcej niż 30% powierzchni użytkowej budynku). 

W terenie oznaczonym symbolem 1UZ-UE-US wprowadzono przeznaczenie terenu jako teren 
usług zdrowia i pomocy społecznej, teren usług edukacji, teren usług sportu i rekreacji. 

W terenach 1U oraz 1UZ-UE-US ustalono: 

- minimalny udział powierzchni biologicznie czynnej na poziomie 30% powierzchni działki 
budowlanej, co odpowiada ustaleniom zawartym w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy; 

- maksymalną powierzchnię zabudowy na poziomie 60% powierzchni działki budowlanej - 
wyliczono z uwzględnieniem dopuszczonej powierzchni biologicznie czynnej oraz możliwości 
zagospodarowania działki; 

- wysokość budynków 12 m - ustalono, kontynuując ustalenia innych planów 
zagospodarowania przestrzennego i nie naruszając studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów. 

Ponadto uwzględniono wymagania ochrony środowiska, przyrody i krajobrazu kulturowego 
oraz ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków. Uwzględniono również wymagania ochrony 
zdrowia oraz bezpieczeństwa ludzi i mienia. 

Obszar planu znajduje się w całości w granicach Głównego Zbiornika Wód Podziemnych nr 
347 „Dolina rzeki Górna Wisła”. 

Obszar planu znajduje się częściowo w granicach strefy ochrony pośredniej ujęcia wód 
podziemnych z utworów czwartorzędowych w Skoczowie-Zawiślu, której granice wyznacza 
Rozporządzenie Wojewody Śląskiego z dnia 7 stycznia 2020 r. w sprawie ustanowienia strefy 
ochronnej ujęcia wód podziemnych z utworów czwartorzędowych w Skoczowie – Zawiślu 
(Dz. U. z 2020 r. poz. 115 z dnia 7 stycznia 2020 r.). 

W terenie przylegającym do obszaru objętego planem zlokalizowane jest stanowisko 
archeologiczne Pogórze st. 1 AZP 108-46/10 – ślad osadnictwa średniowiecze. Dla 
stanowiska wyznaczono strefę „OW” obserwacji archeologicznej, która w części obejmuje 
tereny w granicach planu. 

Obszar planu znajduje się w całości w granicach obszaru i terenu górniczego „Pogórz”. 

Przez teren opracowania przebiega granica udokumentowanego złoża gazu ziemnego 
„Pogórz” GZ1295. 

W obszarze planu uwzględniono wymagania dotyczące modernizacji, rozbudowy, budowy 
systemów komunikacji – ustalono obsługę komunikacyjną dla terenu 1U poprzez fragment 
drogi 1KDL, a dla terenu 1UZ-UE-US od strony drogi publicznej 1KDL poprzez komunikację 
drogową wewnętrzną w terenie 1U. Wprowadzono minimalną liczbę miejsc do parkowania jak 
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również wyznaczono liczbę stanowisk postojowych przeznaczonych na postój pojazdów 
zaopatrzonych w kartę parkingową. 

Uwzględniono również wymagania dotycząc modernizacji, rozbudowy, budowy systemów 
infrastruktury technicznej – zapewniono możliwość przebudowy i rozbudowy urządzeń 
infrastruktury technicznej oraz realizację nowych sieci, w tym lokalizację inwestycji celu 
publicznego z zakresu łączności. 

W planie nie ustalono tymczasowego sposobu zagospodarowania terenów ze względu na brak 
takiej potrzeby. Jest planowane zagospodarowanie terenu zgodnie z przeznaczeniem 
ustalonym w planie w Rozdziale 3. 

Wprowadzone w planie rozwiązania uwzględniają walory ekonomiczne przestrzeni oraz prawa 
własności. Proponowane funkcje uwzględniają zasadę racjonalności i proporcjonalności 
w ingerencję własności prywatnej oraz innych interesów osób trzecich. 

Ponadto zapisy planu uwzględniają potrzeby osób ze szczególnymi potrzebami, potrzeby 
obronności i bezpieczeństwa państwa, potrzeby interesu publicznego oraz potrzeby 
w zakresie rozwoju infrastruktury technicznej w zakresie odpowiadającym problematyce 
planu. 

Zapisy dotyczące rozwoju sieci infrastruktury technicznej umożliwiają zaopatrzenie 
w odpowiednią ilość wody. 

Sytuowanie nowej zabudowy uwzględnia wymagania ładu przestrzennego, efektywne 
gospodarowanie przestrzenią oraz walory ekonomiczne przestrzeni. W obszarze planu 
wprowadzono nową zabudowę jako kontynuację istniejącej zabudowy, dążąc do 
uwzględnienia zasięgu istniejącej infrastruktury technicznej lub planów inwestycyjnych gminy 
w tym zakresie. 

Projekt planu przekazano właściwym organom i instytucjom do uzgodnień oraz zaopiniowania. 
Po uzyskaniu odpowiednich uzgodnień i opinii projekt planu był przedmiotem wyłożenia do 
publicznego wglądu w dniach od 02.10.2023 r. do 23.10.2023 r. Dyskusja publiczna nad 
rozwiązaniami przyjętymi w projekcie planu odbyła się w dniu 11.10.2023 r. Uwagi do projektu 
planu były zbierane do dnia 07.11.2023 r. W wyznaczonym terminie nie złożono żadnej uwagi 
do projektu planu. 

Projekt planu był przedmiotem ponownego wyłożenia do publicznego wglądu w dniach od 
15.12.2023 r. do 05.01.2023 r. Dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie 
planu odbyła się w dniu 20.12.2023 r. Uwagi do projektu planu były zbierane do dnia 
19.01.2023 r. W wyznaczonym terminie nie złożono jedną uwagę do projektu planu. 

W trakcie opracowywania planu zachowano jawność i przejrzystość procedur planistycznych 
oraz zapewniono udział społeczeństwa w pracach nad planem. 

Realizacja ustaleń niniejszego planu nie będzie miała wpływu na budżet gminy po stronie 
wydatków (nie licząc realizacji inwestycji). 

Projekt planu został sporządzony zgodnie z ustawą z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym oraz Rozporządzeniem Ministra Rozwoju i Technologii 
z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

Gmina Skoczów posiada dokument pn.: „Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 
gminy Skoczów”. Dokument przyjęto Uchwałą Nr XIII/137/2019 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 18 grudnia 2019 r. Powyższa zmiana planu jest zgodna ze Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Skoczów. 

Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler - poinformowała, że do niniejszego projektu 
uchwały zgłoszona została 12 uwaga, które nie została uwzględniona przez Burmistrza. 
Poddała pod głosowanie tą uwagę. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Kolejno Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/595/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu sołectwa Pogórze, obejmującego dz. nr 376/166, 376/182 oraz fragment dz. nr 
376/183 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
ad.7.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1209). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na działki gminne nr: 159, 160, 161 w Ochabach Wielkich, skrzyżowanie ul. 
Kościelnik z ul. Księdza Józefa Ochodka, o łącznej pow.2,4289 ha, na cele rolne, na okres 
5 lat. 
Obecna umowa dzierżawy Nr WN.52/2019 obowiązuje do dnia 29.02.2024 r. Nowa 
obowiązywać będzie od 01.03.2024 r. 
Zgodnie z obowiązującym cennikiem, ważnym od 01.01.2024 r. (§ 1 ust. 6 pkt 2 załącznika do 
Zarządzenia Burmistrza Miasta Skoczowa nr 0050.226.2023 z dnia 29.12.2023 r.), czynsz 
dzierżawy na cele rolne wynosi 400,00 zł za 1 ha w stosunku rocznym + należny podatek VAT. 
W związku z powyższym czynsz za wnioskowane działki wyniesie 971,56 zł netto rocznie + 
należny podatek VAT. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Bieniek 
 
Uchwała nr LV/599/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.7.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1210). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 675/23, obręb 5 w Skoczowie przy placu Stary Targ, 
o pow. 80 m², na cele postojowe, na okres 5 lat. 
Obecna umowa dzierżawy Nr WN.104/2019 obowiązuje do 31.03.2024 r. Nowa obowiązywać 
będzie od 01.04.2024 r. 
Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 1 załącznika do Zarządzenia Burmistrza Miasta 
Skoczowa nr 0050.226.2023 z dnia 29.12.2023 r.), czynsz dzierżawy na cele postojowe 
wynosi 20,50 zł za 1 m² w stosunku rocznym + należny podatek VAT. 
W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 1 640 zł netto rocznie 
+ należny podatek VAT. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/600/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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ad.7.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/274/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 lutego 2021 roku, w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 
wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 
tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat (druk nr 1213). 
 
Przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/601/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/274/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 lutego 2021 roku, w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 
wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 
tej strefie, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat przyjęta została jak wyżej 
– stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
ad.7.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/293/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 24 marca 2021 roku, w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z płatnych 
parkingów stanowiących własność Gminy Skoczów, zlokalizowanych poza pasem dróg 
publicznych (druk nr 1214). 
 
Przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/602/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/293/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 24 marca 2021 roku, w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z płatnych 
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parkingów stanowiących własność Gminy Skoczów, zlokalizowanych poza pasem dróg 
publicznych – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.7.7. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
określenia dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru (druk nr 1218). 
 
Przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/613/2024 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
określenia dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania i poboru – stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu. 
 
 
 
 
ad.7.8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 
Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
rozliczenia (druk nr 1215). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/603/2024 w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 
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Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
rozliczenia – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.7.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoczów na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
mieszkalnych, położonych na terenie Gminy Skoczów (druk nr 1216). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/604/2024 w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoczów na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
mieszkalnych, położonych na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
 
 
ad.7.10. Podjęcie uchwały w sprawie opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2024 roku (druk nr 1217). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Stosownie do przepisów ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (tekst jednolity 
Dz. U. z 2023 r. poz. 1580 z późn. zm.) zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich 
wyłapywanie należy do zadań gminy. 
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Skoczów ma zastosowanie do wszystkich zwierząt domowych, w szczególności 
psów i kotów, w tym kotów wolno żyjących oraz zwierząt gospodarskich. Większość działań 
określonych w Programie dotyczy psów i kotów, z uwagi na to, że skala bezdomności tych 
zwierząt jest największa. 
Koty wolno żyjące są elementem ekosystemu miejskiego. Ich obecność zapobiega 
rozprzestrzenianiu się gryzoni. Koty wolno żyjące nie są zwierzętami bezdomnymi. Nie należy 
ich wyłapywać lecz stwarzać warunki bytowania w miejscach ich dotychczasowego 
schronienia. Mając na celu kontrolę populacji kotów wolno żyjących oraz stan ich 
zdrowotności, Gminę Skoczów wspiera w tym zakresie – na podstawie stosownej umowy – 
Gabinet Weterynaryjny Marty Wagi „Lux-Vet Premium” w Skoczowie przy ul. Targowej 26. 
Realizacja zadań określonych w programie zmierza do ograniczenia liczby bezdomnych 
zwierząt i ma zapewnić większe bezpieczeństwo i porządek na terenie Gminy oraz zapewnić 
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właściwą opiekę zwierzętom, które jako istoty żyjące, zdolne do odczuwania cierpienia 
zasługują na poszanowanie, ochronę i opiekę. 
Niniejszy program obejmuje: 

- zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 
- opiekę nad wolnożyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 
- odławianie bezdomnych zwierząt, 
- obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt, 
- poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 
- usypianie ślepych miotów, 
- wskazanie gospodarstwa  rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich, 
- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt. 
Wyżej wymieniony zakres rzeczowy Programu należy uznać za obligatoryjny i żaden 
z powyższych elementów nie powinien zostać pominięty. 
Powyższe zadania będą realizowane przez Schronisko dla zwierząt w Cieszynie oraz Gabinet 
Weterynaryjny Marty Wagi „Lux-Vet Premium” w Skoczowie, z którymi Gmina Skoczów ma 
zawarte stosowne umowy. Wskazane umowy zapewniają przewidzianą w niniejszym 
programie opiekę, w tym opiekę weterynaryjną. 
Projekt Programu został przekazany do zaopiniowania organizacjom i instytucjom wskazanym 
w art. 11a ust. 7 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, tj.: 
1. właściwemu powiatowemu lekarzowi weterynarii - Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii 
w Cieszynie; 
2. organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt 
działającym na obszarze gminy – Fundacji dla Zwierząt „Lepszy Świat” w Cieszynie; 
3. dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy – Koło 
Łowieckie w Dębowcu, Koło Łowieckie „ Hubertus” w Goleszowie, Koło Łowieckie „Jastrząb” 
w Pruchnej, Koło Łowieckie „Chybie” w Chybiu, Koło Łowieckie „Ślepowron” w Rudzicy, Koło 
Łowieckie „Diana„ w Skoczowie; 
Uwagi opiniujących odnoszące się do obligatoryjnych zapisów ustawy, w części dotyczącej 
Programu, zostały w nim uwzględnione. 
Projekt przedmiotowej uchwały został poddany konsultacjom społecznym zgodnie  
z uchwałą nr XXIII/275/2021 z dnia 17 lutego 2021 r. Rady Miejskiej Skoczowa w sprawie 
zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Skoczów oraz określenia 
sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
O działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego 
w dziedzinach dotyczących działalności statutowej  tych organizacji oraz zarządzeniem nr 
0050.31.2024 Burmistrza Miasta Skoczowa z dnia 8 lutego 2024 r. w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Skoczów projektu uchwały w sprawie 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Skoczów w 2024 roku 
Dodatkowo, stosownie do art. 11a ust. 5 ww. ustawy, Program ma zawierać wskazanie 
wysokości środków finansowych przeznaczonych na jego realizację oraz sposób 
wydatkowania tych środków. 
Środki finansowe w wysokości 149.000,00 zł na realizację zadań wynikających z Programu 
zostały ujęte w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok w tym  na realizację zadań: 

1) odławianie bezdomnych zwierząt - 36.000,00 zł; 
2) umieszczanie i zapewnienie zwierzętom  opieki w schronisku dla zwierząt - 
45.000,00 zł; 
3) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku  - 26.000,00 zł; 
4) usypianie ślepych miotów - 3.000,00 zł; 
5) zakup karmy dla kotów wolno żyjących - 2.500,00 zł; 
6) za sprawowanie opieki nad wolno żyjącymi kotami - 25.000,00 zł; 
7) poszukiwanie nowych właścicieli dla bezdomnych zwierząt - 2.500,00 zł; 
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8) zapewnienia miejsca i opieki dla zwierząt bezdomnych umieszczonych na określony 
czas we wskazanym gospodarstwie rolnym - 5.000,00 zł; 
9) zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych 
z udziałem zwierząt - 4.000,00 zł. 

Środki będą wydatkowane na podstawie faktur po potwierdzeniu wykonania usługi. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Halina Romańska 
 
Uchwała nr LV/605/2024 w sprawie opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2024 roku przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.7.11. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XVIII/211/2020 
z dnia 26 sierpnia 2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Skoczów (druk nr 1219). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/614/2024 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XVIII/211/2020 
z dnia 26 sierpnia 2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Skoczów – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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ad.7.12. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XVIII/212/2020 
z dnia 26 sierpnia 2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1220). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/615/2024 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XVIII/212/2020 
z dnia 26 sierpnia 2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została 
jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
 
 
ad.7.13. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/357/2021 
z dnia 24 listopada 2021 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie wyboru metody ustalenia 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 
opłaty (druk nr 1221). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
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Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/616/2024 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/357/2021 
z dnia 24 listopada 2021 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie wyboru metody ustalenia 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 
opłaty przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
ad.7.14. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXI/240/2016 
z dnia 23 sierpnia 2016 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia rodzajów 
dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te 
usługi (druk nr 1222). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radny Mirosław Szwarc- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/617/2024 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXI/240/2016 z 
dnia 23 sierpnia 2016 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia rodzajów 
dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te 
usługi przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
ad.7.15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 
1223). 
 
Przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Żagan. 
 
Przewodnicząca Rady Osiedla „Południe” Krystyna Gawęda zabrała głos w związku z 
niniejszym prpjektem uchwały i poprosiła o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały na 
druku nr 1224 z pkt. 7.16. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (2) 
Ryszard Drózd, Tomasz Pszczółka. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Joanna Duda-Michalak, Rafał Ludka, Franciszek Pomper, Halina Romańska, Mirosław 
Szwarc. 
 
Uchwała nr LV/606/2024 w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie zmianę 
porządku obrad sesji, w związku z prośbą Przewodniczącej Rady Osiedla „Południe”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Zmieniony porządek obrad został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.7.16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 
1224). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
 
ad.7.17. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych w wyborach uzupełniających (druk nr 1230). 
 
Przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod glosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/597/2024 w sprawie Regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych w wyborach uzupełniających przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
19 do protokołu. 
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ad.7.18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników sądowych w wyborach uzupełniających (druk nr 1225). 
 
Przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio, poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
 
Do zespołu opiniującego kandydatów na ławników zgłosili się radni: radna Maria Brodniewicz, 
radna Joanna Duda-Michalak, radny Rafał Ludka. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt 
uchwały z w/w kandydatami. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/596/2024 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 
sądowych w wyborach uzupełniających przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 20 
do protokołu. 
 
ad.7.19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na 
kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających (druk nr 1226). 
 
Wiceprzewodnicząca Radny Joanna Duda-Michalak – odczytała protokół z prac Zespołu 
opiniującego kandydatów na ławników sądowych – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – poinformowała, że do Sądu Rejonowego w 
Cieszynie do orzekania z zakresu prawa pracy radni winni wybrać - 1 ławnika w głosowaniu 
tajnym (zgłoszony został 1 kandydat). 
 
Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej, która powoływana jest 
do prac związanych z przeprowadzeniem wyboru ławników. Zgłosili się następujący 
kandydaci: radna Joanna Duda-Michalak, radna Maria Brodniewicz oraz radny Rafał Ludka
   
Powołana Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac związanych z przeprowadzeniem wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie do orzekania z zakresu prawa pracy – 
przygotowanie kart do głosowania, rozdanie kart radnym, krótkie przypomnienie zasad 
głosowania (zgodnie z przyjętym regulaminem), zebranie kart do urny, sprawdzenie i 
przeliczenie. 
 
Po zakończeniu prac Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Maria Brodniewicz odczytała 
protokół komisji (załącznik nr  22 do protokołu), przedstawiający wyniki wyborów stwierdzając, 
że w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania ławnikiem do Sądu Rejonowego w 
Cieszynie do orzekania z zakresu prawa pracy wybrana została Pani Alicja Helena Wojas. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały z 
wybranym ławnikiem. 
 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/598/2024 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na 
kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 
 
ad.7.20. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, określający wysokość dodatku 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania tych 
dodatków, szczegółowe warunki przyznawania dodatku za wysługę lat, szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach Gminy Skoczów (druk nr 
1206). 
 
Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/618/2024 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, określający wysokość dodatku 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania tych 
dodatków, szczegółowe warunki przyznawania dodatku za wysługę lat, szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach Gminy Skoczów przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
ad.7.21. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Skoczów oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 
Nauczyciela (druk nr 1205). 
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Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/619/2024 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Skoczów oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 
Nauczyciela przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
ad.7.22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych (druk nr 1207). 
 
Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/607/2024 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
ad.7.23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Skoczów 
na lata 2024-2027 (druk nr 1195). 
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Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 
Do zadań własnych gminy w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz pomocy 
ofiarom należy w szczególności tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy 
domowej, w tym: 
- opracowanie i realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz 
ochrony ofiar przemocy domowej, 
- prowadzenie poradnictwa i interwencji w zakresie przeciwdziałania przemocy domowej w 
szczególności poprzez działania edukacyjne służące wzmocnieniu opiekuńczych i 
wychowawczych kompetencji rodziców w rodzinach zagrożonych przemocą domowe, 
- zapewnienie osobom dotkniętym przemocą domową miejsc w ośrodkach wsparcia, 
- tworzenie zespołów interdyscyplinarnych. 
 
W dniu 22.06.2023 r. obowiązywać rozpoczęły przepisy, wprowadzone ustawą z dnia 9 marca 
2023 r. o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz niektórych innych 
ustaw. Przyjęty w 2021r. Uchwałą nr XXV/296/2021 Rady Miejskiej Skoczowa  z dnia 21 
kwietnia 2021 r. Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie w Gminie Skoczów na lata 2021-2027 wymagał więc dostosowania do 
nowych przepisów prawa. Dla zachowania jasności przepisów przedstawiony Program został 
przygotowany na lata 2024 – 2027 w związku z tym traci moc w/w Uchwała.  
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/608/2024 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Skoczów 
na lata 2024-2027 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
ad.7.24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/295/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 kwietnia 2021 roku, w sprawie przyjęcia Programu Wsparcia Seniorów w 
Gminie Skoczów na lata 2021-2027 (druk nr 1196). 
 
Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 

 
W związku z planowanym przystąpieniem Gminy do realizacji kolejnej edycji Programu 
„Korpus Wsparcia Seniorów” na 2024 rok koniecznym jest dokonanie zmian w przyjętej 
uchwale Program Wsparcia Seniorów w Gminie Skoczów na lata 2021-2027.  
Program „Korpus Wsparcia Seniorów”  na rok 2024 jest elementem polityki społecznej 
państwa w zakresie wsparcia działań na rzecz seniorów niesamodzielnych ze względu na wiek 
oraz stan zdrowia przez świadczenie usług wynikających z rozeznanych potrzeb na terenie 
danej gminy, wpisujących się we wskazane w programie obszary.  
Celem programu jest zapewnienie usługi wsparcia na rzecz seniorów w wieku 60 lat i więcej 
którzy mają problemy z samodzielnym funkcjonowaniem ze względu na stan zdrowia, 
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prowadzących samodzielne gospodarstwa domowe lub mieszkających z osobami bliskimi, 
które nie są w stanie zapewnić im wystarczającej pomocy. Program przewiduje wsparcie 
finansowe gmin w zakresie organizowania usług opiekuńczych świadczonych w formie usług 
sąsiedzkich oraz w realizacji usług opiekuńczych poprzez dostęp do tzw. „opieki na odległość” 
mającej na celu poprawę bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania w 
miejscu zamieszkania osób starszych. 
W związku ze zmianą formy realizacji Programu  „Korpus Wsparcia Seniorów” w stosunku do 
roku 2023 oraz zmianą progu wieku osób uprawnionych do objęcia wsparciem (z wieku 65 lat 
na 60 lat) koniecznym jest wprowadzenie zmian w uchwale. 
Dodatkowo zaznaczyć należy, że warunkiem pozyskania przez gminę środków finansowych 
na realizację programu w 2024 roku ze środków pochodzących z dotacji celowej budżetu 
państwa w zakresie realizacji przez gminy zadania własnego jest przyjęcie programu 
osłonowego na podstawie art.17 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy 
społecznej  tj. podejmowanie innych zadań z zakresu pomocy społecznej, wynikających z 
rozeznanych potrzeb gminy.  
Z uwagi na to, że uchwała została ogłoszona w 2021r. dokonano aktualizacji planowanych 
przedsięwzięć Programu Wsparcia Seniorów w Gminie Skoczów na lata 2021 – 2027.  
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/609/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XXV/295/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 kwietnia 2021 roku, w sprawie przyjęcia Programu Wsparcia Seniorów w 
Gminie Skoczów na lata 2021-2027 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu. 
 
ad.7.25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu 
Cieszyńskiego na realizację zadania: prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób 
Dotkniętych Przemocą w Rodzinie (druk nr 1197). 
 
Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/610/2024 w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego 
na realizację zadania: prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób Dotkniętych 
Przemocą w Rodzinie przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
ad.7.26. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej w Gminie 
Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Pierściecka w Kiczycach (druk 
nr 1208). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
ad.7.27. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 
1227). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale wprowadzono po stronie dochodów zwiększoną subwencję 
oświatową w wysokości 5.716.164 zł. z przeznaczeniem na podwyżki wynagrodzeń dla 
nauczycieli. 
Zwieszono wpływy z podatku od nieruchomości oraz wydatki Miejskiego Zarządu Dróg 
przeznaczone na  podatek od nieruchomości o kwotę 15.000 zł.  
W rozdziale 80101 i paragrafie 2440 wprowadzono do dochodów kwotę 36.000 zł stanowiącą 
dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach projektu „Ekopracownia pod chmurką” dla Szkoły Podstawowej w Ochabach 
Małych. Środki  wprowadzono do wydatków budżetu. 
W rozdziale 85295 zwiększono planowane dochody o kwotę dotacji na wypłatę odbiorcom 
paliw gazowych refundacji podatku VAT w wysokości 5.794,60 zł. 
  

 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr L/611/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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ad.7.28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 1228). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2024 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego rozporządzenia.   
W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2024 - 2035"  
w roku 2024 zmniejszono dochody ogółem, z czego zwiększono dochody bieżące, w tym 
dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące oraz z tytułu subwencji 
ogólnej, pozostałe dochody bieżące. Zwiększono wydatki ogółem, z czego zwiększono wydatki 
bieżące, w tym wydatki na wynagrodzeniai składki od nich naliczone. 
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania majątkowe” w 
wydatkach bieżących na programy, projekty lub zadania pozostałe zmieniono limit wydatków  
w 2025 roku w przedsięwzięciach pn. „Świadczenie usługi odbioru i zagospodarowania 
odpadów komunalnych  w 2024 roku". 

 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 

 
2024 Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 

budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 92.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje na inwestycje. 
Dochody bieżące, są większe od planowanych wydatków bieżących o 1.442.673,88 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 580.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń i 
gwarancji to 1.107.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 19.338.883,85 zł., zostanie pokryty kredytem  
w wysokości 3.000.000 zł, nadwyżką budżetową z lat ubiegłych oraz środkami wolnymi 
z 2022 roku. Planowane do budżetu 2023 środki wolne to 6.269.013,17 zł., wobec 
wykonanych 11.721.226,86 zł.  
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość 
zadłużenia gminy na koniec 2023 roku w wysokości 9.169.436,86 zł.  
 

Kwota długu na koniec 2024 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 9.896.974,86 zł. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LV/612/2024 w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej Skoczowa 
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z dnia 18 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.8. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące 
interpelacje: 
- radnego Rajmunda Dedio – dot. budowy hali z programu Olimpia w technologii membrany 
PCV (odpowiedź wpłynęła), 
- radnej Moniki Szyndler – dot. drzew rosnących w korycie Bajerki, które z uwagi na 
podmywanie, osuwający się brzeg czy obumarcie pni zagrażają zdrowiu i mieniu mieszkańców 
(odpowiedź wpłynęła), 
- radnego Marka Żagana – dot. prac budowalnych i wyposażenia budynku Ratusza  w 
Skoczowie (prosi o odczytanie na sesji, czas na odpowiedź do 6 marca 2024r.), 
- radnego Marka Żagana – dot. zapytań i wątpliwości mieszkańców dot. działań podjętych 
mających na celu poprawę jakości powietrza w Gminie Skoczów  (prosi o odczytanie na sesji, 
czas na odpowiedź do 6 marca 2024r.). 
 
ad.9. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Radny Maciej Bieniek – jakiś czas temu proponowałem pewną rzec tu radnym, ale jakoś nie 
znalazłem zrozumienia więc uczyniłem to tylko za siebie. Dziś będzie część pierwsza, żeby 
nie przedłużać, a na następnej sesji będzie część druga. Są to moje ostatnie, że tak powiem 
podrygi w radzie bo nie będę kandydował do rady. No ale pewne wnioski, pewne pytania, 
pewne wątpliwości muszę tu dzisiaj zadać. 
1) Pierwsza kwestia dotyczy Wód polskich i tematu ogólnie jeśli chodzi o wody.  

Jest to na pewno złożony temat, ale niestety muszę stwierdzić, że praktycznie w pewnych 
elementach nie zrobiliśmy nic. Można było złożyć skargę na Dyrektora Wód Polskich, nie 
zostało to uczynione. Ja takiej mocy nie mam, ale za pośrednictwem Urzędu mogła ta 
skarga wpłynąć. I tu Panie Burmistrzu obiecał mi Pan wycieczkę do Katowic, no niestety 
nie doczekałem się. Ubolewam, bo chętnie bym spojrzał ówczesnemu dyrektorowi w oczy 
i zadał te pytania, które nie tylko mnie nurtują, ale nurtują większość osób, a nie możemy 
sobie z tym poradzić. To jest pierwszy pakiet, który niestety nie został spełniony i nie czuję 
się tu jakoś też spełniony w tej materii no bo trochę lat tu byłem i niestety nie zrobiliśmy w 
tej materii nic. Poza inwestycjami gminnymi, ale jeśli chodzi o kierunek Wód Polskich to tu 
się nic nie wydarzyło. 

2) Kolejna rzecz – drogi. 
Tu mogę wypowiedzieć się za drogi jeśli chodzi o drogi wiejskie. Depczemy w miejscu, nie 
przesuwamy się niestety jeśli chodzi o trwałe nawierzchnie w jakiś znaczący sposób, czy 
namacalny sposób do przodu. Te pieniądze, które dodatkowo zostały wyłożone przez 
Gminę na sołectwa w zasadzie umożliwiły tylko kontynuację tych inwestycji bo nie 
pozwoliły nam, że tak powiem ruszyć z kopyta. Może ten pierwszy rok to był taki 
namacalny, ale te następne lata niestety nie. I nie wiem jak długo jeszcze będę sołtysem, 
ale wyczuwam tu, żebyśmy zamknęli w jakiś sposób te inwestycje jeśli chodzi o 
nawierzchnię w sołectwach. Myślę, że to nie tylko mówimy o Ochabach ale i większość 
sołectw podobnie ma. Może w Wilamowicach się ten temat kończy bo jest mniej dróg. 

3) Wyczytałem na takiej platformie zakupowej – zakup mat przerostowych na plac zabaw 
dostępny dla wszystkich tak wyczytałem, platforma zakupowa 880272. Chyba, że się mylę 
ale pytanie dotyczy - czy te maty przerostowe pozwolą osobie, która porusza się na wózku 
poruszać się po tym placu zabaw. O ile dobrze wiem, te maty przerostowe mają takie 
wpusty, tak żeby tam mogła jakaś roślina urosnąć. I mam tu duże wątpliwości, czy 
rzeczywiście po tych matach będą mogły te osoby się poruszać, a zasięgnąłem języka u 
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osób, które poruszają się na wózkach. Mówią absolutnie wręcz nawet to jest 
niedopuszczalne na placach ogólnie dostępnych dla wszystkich, żeby coś takiego 
stosować. 

4) No i na koniec wątpliwości moje co do budowy hal przy SP3, ale to może tak nie chodzi 
już o SP3. Chodzi o kwestę środków, które były na dzień dobry przewidziane również na 
budowę hali w Ochabach. Co się z nimi stało, gdzie powędrowały? Wie, że sportowcy jeśli 
chodzi o Ochaby od dłuższego czasu wnioskują o przebudowę boiska sportowego niestety 
bezskutecznie, a jest to właściwie jedyne boisko, które nie zostało z budżetu gminnego 
wyremontowane. O ile dobrze pamiętam w Pierśćcu były środki na to, w pogórzu również, 
no Beskid to trochę inny kierunek jest jeśli chodzi o inwestowanie w budynki i budowle. 
Sportowcy tez ubolewają, że te pieniądze, które mogły trafić do Ochab trafiły gdzie indziej. 
Co do wątpliwości budowy hali, no to już dyskutowaliśmy i nie mam zamiaru wracać do 
tego. Ale w kontekście środków, które mogły być przeznaczone na infrastrukturę w 
Ochabach no to jest pytanie, co się z nimi stało. I to w tej pierwszej części moich pytać i 
wątpliwości tyle, resztę na przynajmniej mojej ostatniej sesji za miesiąc. 
 

Burmistrz Mirosław Sitko – mamy przedostatnią sesję było ich 54, chyba na wszystkich sesjach 
był Pan Sołtys, Pan radny obecny i chyba wszystkie uchwały budżetowe i inne są panu znane, 
również ta o hali. Jeśli chodzi o drogi to przyśpieszyliśmy niesamowicie w stosunku do 
poprzedników. Jeżeli Pan sobie życzy, to ja Panu udzielę odpowiedzi na piśmie. Do następnej 
sesji jest trochę czasu także zanotujemy te wszystkie pytania i będzie miał Pan odpowiedź na 
piśmie. 
 
Radny Maciej Bieniek – wolałbym dziś usłyszeć bo obiecałem sportowcom, że zadam te 
pytania. Obiecałem osobom, które poruszają się na wózkach, że zadam te pytania. Tak 
rzeczywiście byłem prawie na każdej sesji, jedną chyba opuściłem jeśli dobrze pamiętam. 
Zawsze uważnie słucham swoich, że tak powiem kolegów i koleżanki radnych. Nie 
prowadziłem kalendarzyka z zapisami, byłem zawsze uważny i skoncentrowany co do 
odpowiedzi. Już kiedyś zapowiadałem, że pewne rzeczy na koniec sobie powiemy i to czynię. 
Idea radnego, sołtysa jest podobna – jest budowani, tworzenie czegoś dla dobra Gminy, nie 
tylko bycie. 
 
Radna Teresa Papkala – chciałam podziękować Dyrektorowi MZD za różne naprawy i ulicę 
Rzeczną, nigdy nie było problemu jak o coś poprosiłam, dziękuję również Burmistrzowi. 
 
Radny Mateusz Rohnka – pytanie do Dyrektora MZD, na ul. Powiśle pomiędzy budynkami 2 i 
4 jest trochę załamana droga, w stronę parkingu napływa mocno woda i się tam gromadzi taki 
basen. Czy jest możliwość naprawy? 
 
Radny Rafał Ludka – zbliża się kampania wyborcza i słyszymy wiele różnych obietnic. 
Chciałem też podsumować pewne obietnice, teraz niektórzy się z nich wycofują. Tak jak 
budowa OSP w Międzyświeciu. Były takie deklaracje, teraz o tych deklaracjach niestety nie 
słyszę w żaden sposób. Nie wiem, czy punkt widzenia odnośnie tych inwestycji się zmienił czy 
pop prostu nagle stwierdzamy, że to co było potrzebne 5 lat temu, to już nie jest potrzebne. 
Jeżeli tak jest, że to jest niepotrzebne trzeba by to mieszkańcom jasno powiedzieć, że ma si 
taki głos. Widzę, ż tez są obietnice dla innych OSP. Ja bym się na ich miejscu, tych strażaków 
też zastanowił na ile te obietnice są wiarygodne. Była tez taka obietnica, nie wiem czy państwo 
pamiętacie, deklaracja zjazdu z S52 w Międzyświeciu. Moim zdaniem to była taka mocna 
deklaracja, też o tym nic nie mówimy. Chciałbym po prostu, żeby wszyscy, którzy startują w 
tych wyborach zastanowili się co obiecujemy mieszkańcom, żeby po prostu nie obiecać 
czegoś, czego nie możemy zrobić. Mówmy o realnych rzeczach, a nie opowiadajmy o 
rzeczach, których nie chcemy robi, a później zaczniemy się z nich wycofywać bo myślę, że to 
jest nie w porządku w obliczu naszych mieszkańców. 
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Burmistrz Mirosław Sitko – chyba to troszkę nie w porządku z Pana strony, bo tyle ile kupiliśmy 
wozów strażackich i wyposażyliśmy wszystkie strażnice w wozy bojowe nie tylko sprzęt, to 
chyba Pan doskonale sobie zdaje sprawę. Kiedy któregoś razu przyszliście do mnie wspólnie 
z drugim radnym i wyjęliście moją listę z obietnicami, to tylko jedna pozycja nie była 
zrealizowana, właśnie ta strażnica bo nie było możliwości. Ja wielokrotnie prosiłem Starostę o 
przekazanie nam tego terenu, zawsze była odmowa. W końcu udało się ale czekamy na 
ostatnie formalności, ponieważ mamy to tylko w użytkowaniu. I jak powiedziałem późną 
jesienią wystąpiliśmy o przekazanie tego i zniwelowanie opłat, które wzajemnie musielibyśmy 
ponieść takiej samej wysokości, wtedy możemy wrócić do tematu kiedy ten grunt będzie 
gminny. Ja nie wybuduję tej strażnicy w powietrzu, na cudzym gruncie albo gdzie indziej. Więc 
proszę Pana, tak jak w innych miejscach obiecywałem czy mówiłem bo z tego co wiem to tylko 
ja pokazałem jakiś program w ogóle. Kiedy okaże się, że pozyskamy środki, mamy grunt 
możemy wrócić do tematu. Nie obiecuję ale też nie mówię, że to jest nierealne. 
 
Radny Marek Żagan –  
1) W dniu 6 lutego miała miejsce Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i byłem świadkiem bardzo 

niepokojącej sytuacji dotyczącej bezpieczeństwa danych w Urzędzie Miasta. Komputer, 
który obsługuje nasze kamery i nagrywa tutaj nasze posiedzenia był niezabezpieczony, był 
do niego otwarty dostęp, ekran wręcz świecił się tutaj. Myślałem, że to jest jakaś sytuacja, 
że ktoś odszedł od komputera zostawił komputer i za chwilę po prostu włączy się blokada. 
Skończyła się komisja następnie była Komisja Infrastruktury, ten komputer dalej był 
włączony i był do niego dostęp dla osób postronnych. Przypomnę, że na komisji byli 
przedstawiciele firmy „Crab”, były osoby z Rady Osiedla „Południe” i w zasadzie nikt tutaj 
nie kontrolował dostępu do tego sprzętu. Bardzo proszę, żeby spojrzeć na procedury, 
porozmawiać z pracownikami i wykonać jakieś kroki. 

2) Dochodzą mnie głosy o domniemanym wynajmie kotłowni ze spółki SPK na rzecz SEC i 
chciałbym się dowiedzieć od pani Prezes, jaka jest opinia Pani na ten temat. Skąd ta 
decyzja i czy odpowiednie analizy zostały przygotowane przed podjęciem decyzji. 

 
Prezes SPK Katarzyna Reczka – w październiku zeszłego roku wpłynęło do Spółki 
wypowiedzenie umowy kompleksowej ze Spółdzielni Mieszkaniowej „Wspólnota”. 9 listopada 
zeszłego roku ze Skoczowskiej Energetyki Cieplnej wpłynął wniosek o podpisanie umowy o 
dystrybucję. Biorąc pod uwagę fakt, że taka sytuacja zaistniała już wcześniej ponad 10 lat 
temu (w 2009-2010 roku), zwróciliśmy się do Prezesa URE o interpretację tego stanu rzeczy. 
22 stycznia tego roku dostaliśmy odpowiedź, w której była zawarta informacja, że sytuacja 
która się pojawiła teraz w tym momencie jest taka sama jak sprzed lat i mamy się kierować 
decyzją, która została wydana 6 kwietnia 2011 roku. W międzyczasie Zarząd napisał 
informację o odmowie podpisania takiej umowy o dystrybucję z SEC-em. W związku z tym, że 
niestety nie byliśmy w stanie zapewnić wszystkim odbiorcom zgodnie z przepisami, zgodnie z 
ustawą o tworzeniu taryf wszystkim odbiorcom podłączonych do jednej sieci tych samych cen 
za ciepło, za moc zamówienia i za nośnik. W międzyczasie przedstawiciel Zarząd SEC zwrócił 
si do właściciela Spółki o wydzierżawienie kotłowni. Na dzień dzisiejszy jesteśmy po rozmowie 
z Zarządem Spółki SEC. W poniedziałek mamy dostać projekt umowy dzierżawy. Jeżeli chodzi 
o samą dzierżawę, jest to prawnie możliwe. Ja napisałam informację na Komisję Infrastruktury 
gdzie dołączyłam pismo URE, decyzję z 2011 roku oraz analizę, co będzie w momencie kiedy 
wydzierżawimy SEC-owi kotłownię. Temat wzbudza wiele kontrowersji, jest bardzo złożony i 
wydaje mi się, że najlepszym sposobem jest spotkanie gdyby Państwo chcięli szerzej omówić 
ten temat. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – my produkujemy 4 do 5 megawatów, prywatny dostawca produkuje 
9-10. Mamy nierówną grę i nie jesteśmy w stanie go niczym zastąpić. Nasz gaz gdzieś tam 
kiedyś został ograniczony w ilości, którą możemy pozyskiwać i tak mówię, w tej chwili możemy 
pozyskać tylko go w takiej ilości. Ten gaz bardzo podrożał, cena skoczyła do poziomu 3,15 zł 
i przestał być konkurencyjny w stosunku do węgla. Gdybyśmy się chcieli na PGNiG przełączyć, 
to cena ciepła z kotłowni skoczyłaby chyba o 6 razy. W związku z tym jedynym rozwiązaniem 
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i o tym rozmawiałem kiedyś również z Panem Prezesem Skowrońskim jest taka możliwość, że 
w Skoczowie będzie jeden dostawca ciepła. Takie jest najlepsze rozwiązanie i porozumieliśmy 
się wstępnie co do tego, że tym dostawcą ciepła będzie SEC. Nasze są rury, my będziemy 
robić przesył. W związku z tym myślę, że wszyscy odbiorcy, a tutaj celem jest zapewnienie 
bezpiecznej dostawy ciepła dla odbiorów głównie bloków, a nie posiadanie kotłowni. Sama 
kotłownia jako taka niczego nam nie daje, ponieważ nie jesteśmy w stanie przy pomocy tej 
kotłowni zapewnić dostaw ciepła dla całego miasta. Ponieważ węgiel jest w tej chwili 
najtańszym źródłem energii, jedynym rozwiązanie jest takie, jak mi się wydaje, że na okres 5 
lat wydzierżawimy tą ciepłownię gazową i dostawca prywatny będzie dostarczał ciepło 
naszymi rurami. I to nie jest nienormalna sytuacja, bo ten dostawca i nie tylko ten jest 
właścicielem ciepłowni i dostarczycielem ciepła w kilku miejscach w Polsce. Zresztą również 
w kilku miejscach w Polsce ciepłownie są prywatne. Jest to umowa ten projekt obwarowany 
szeregiem warunków bezpiecznych, myślę dla nas i dla mieszkańców. Następny Burmistrz 
będzie miał komfort, nie będzie musiał rozwiązywać tego problemu. Jeżeli nie umówimy się z 
SEC-em w odpowiedni sposób, to 1 maja przestaniemy takie jest zagrożenie, a ja tego nie 
chcę dostarczać naszymi rurami ciepło, bo nie możemy zgodnie z tą decyzją, która państwo 
mięliście załączoną do tych materiałów. Nie możemy podpisać umowy na przesył z SEC-em, 
bo mamy jeszcze drugie ciepło, a dwa źródła ciepła na jednej sieci są niedopuszczalne. 
Jedynym rozwiązaniem, które wydaje się bardzo radykalne i teraz w kampanii wyborczej 
oczywiście można go wykorzystywać jak się chce, ale trzeba uważać co się osiągnie. Będzie 
moim zdaniem 1 maja bezpieczna sytuacja z dostarczaniem ciepła. Chcę podkreślić, że 
wspólnoty mieszkaniowe też były obecne na takich spotkaniach i spółdzielnia mieszkaniowa 
też. Są o wszystkim poinformowani, akceptują to. 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – szczerze powiedziawszy nie rozumiem dzisiaj tej 
dyskusji w tym miejscu. Chciałem przypomnieć Panie Burmistrzu, że na listopadowej sesji gdy 
był Pan Skowroński gdy rozpoczynaliśmy rozmowę na ten temat umówiliśmy się wszyscy Pan 
też potwierdził, że jak będzie odpowiedź z URE to się wszyscy spotkamy, żeby o tym 
podyskutować, wszyscy radni i wszyscy zainteresowani. Jak rozumiem pismo z URE wpłynęło 
22 listopada 2023r., a do do Rady wpłynęło 23 lutego 2024r. i to tylko do Komisji Infrastruktury. 
Nie było tego spotkania i teraz o ty dyskutujemy na koniec sesji. Moje pytanie, czy są jakieś 
obliczenia, analizy, wykresy dotyczące tego tematu. 
Burmistrz Mirosław Sitko – myślę, że możecie spać spokojnie, cena pójdzie w dół. 

 
ad.10. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że zdecydował się kandydować na funkcję Burmistrza 
w najbliższych wyborach samorządowych.  
Przypomniał, że 29 lutego należy złożyć oświadczenie majątkowe w związku z zakończeniem 
kadencji. 
 
ad.11. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady LV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
                                                                                                           Przewodniczący 
                                                                                                   Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                           Rajmund Dedio 
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